

INFLUENZA

BELGIUM (20 February 1985). — Influenza A virus was isolated from a 16-year-old person during a local outbreak in Liège at the beginning of February. The strain is being further investigated.

DEMOCRATIC PEOPLE'S REPUBLIC OF KOREA (17 February 1985). — Influenza A(H3N2) virus has been isolated from 2 sporadic cases in adults hospitalized in Sariwon City, North Hwanghae Province.

FRANCE (22 February 1985). —¹ Influenza activity has increased in the southern half of the country and several cases of influenza A(H3N2) and influenza B and a few of influenza A(H1N1) have been confirmed. In the northern half of the country, especially in the Paris Region, the influenza activity appeared to be decreasing but there were still many confirmed cases of influenza A(H3N2) during the past week.

GERMAN DEMOCRATIC REPUBLIC (13 February 1985) —¹ The influenza A(H3N2) epidemic had spread to all parts of the country in the first week of February, affecting all age groups. In the following week, the incidence of acute respiratory diseases and influenza-like illness began to decrease in 7 of the country's 15 districts.

¹ See No. 7, 1985, p. 51

GRIPPE

BELGIQUE (20 février 1985). — Le virus grippal A a été isolé chez un malade de 16 ans à l'occasion d'une flambée qui s'est déclarée à Liège début février. L'examen de la souche en cause se poursuit.

RÉPUBLIQUE POPULAIRE DÉMOCRATIQUE DE CORÉE (17 février 1985). — Le virus grippal A(H3N2) a été isolé chez 2 adultes constituant des cas sporadiques et hospitalisés à Sariwon, dans la province de Hwanghae-Nord.

FRANCE (22 février 1985). —¹ L'activité grippale est en augmentation dans la moitié sud du pays et plusieurs cas de grippe A(H3N2) et de grippe B, ainsi que quelques cas de grippe A(H1N1) ont été confirmés. Dans la moitié nord, et plus particulièrement dans la Région parisienne, l'activité grippale semble en recul encore qu'un grand nombre de cas de grippe A(H3N2) aient été confirmés la semaine passée.

RÉPUBLIQUE DÉMOCRATIQUE ALLEMANDE (13 février 1985). —¹ L'épidémie de grippe A(H3N2) a gagné l'ensemble du pays au cours de la première semaine de février, touchant toutes les tranches d'âge. Au cours de la semaine suivante, l'incidence des affections respiratoires aiguës et des syndromes grippaux a amorcé un recul dans 7 des 15 districts du pays.

¹ Voir N° 7, 1985, p. 51.

ISRAEL (10 February 1985). — Sporadic cases of acute respiratory diseases and influenza-like illness have been noted, mostly among children, since the beginning of January. Influenza A(H3N2) virus has been isolated from 2 children.

SWITZERLAND (16 February 1985). —¹ Further strains of influenza A(H1N1) virus have been isolated from children during local outbreaks in Lausanne. One strain was isolated from a fatal case in a 12-year-old girl.

¹ See No. 6, 1985, p. 42.

ISRAEL (10 février 1985) — Des cas sporadiques d'affections respiratoires aiguës et de syndromes grippaux sont observés depuis le début janvier, la plupart du temps chez les enfants. Le virus grippal A(H3N2) a été isolé chez 2 enfants.

SUISSE (16 février 1985). —¹ D'autres souches de virus grippal A(H1N1) ont été isolées dans des foyers localisés à la ville de Lausanne. Une des souches a été isolée sur un cas mortel, une fillette de 12 ans.

¹ Voir N° 6, 1985, p. 42.